
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 20. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 191
Vil ministeren redegøre for udviklingen i, hvor mange elever, der er optaget på en er-
hvervskandidatuddannelse i hvert af årene siden ordningen blev indført samt antallet af
udbud, som kan tages som erhvervskandidatuddannelse? Ministeren bedes ligeledes i
svaret redegøre for, hvor mange personer ministeren forventer, der vil starte på en sådan
uddannelse i 2021 og antallet af udbud.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Britt Bager (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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